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Vérig sértett ügyvédnő 
H- Folytatás a z 1. oldalról 
Sziklay Adrienn azért is gyanakszik a 
volt férjre, mert az általa képviselt nő 
autójának a benzintartályába valaki 
kristálycukrot töltött, az egyik, koz-
metikusként dolgozó tanú üzletének a 
falát és bejáratát pedig feketére má-
zolták. 

- A felek már elváltak, most tartunk 
a vagyonelosztásnál, illetve gyerek-
tartást kellene fizetnie az apának. A 
három gyerek után eddig semmit nem 
fizetett, a végrehajtó a napokban ment 
ki hozzá az elmaradt pénzért. Talán ez 
bosszanthatta fel ennyire, nem tudom 
- találgatott. 

Hétfő reggel fél hétkor Adriennék 
szomszédja levitte a kutyát sétálni, ő 
vette észre a megrongált fekete Opel 
Astrát. A rendőrség a helyszínen le-
foglalta a térfigyelő kamerák felvétele-
it, valamint mintát vettek a fehér fes-

• • Remélem, nem lesz 
7 7 több fenyegetőzés. 
Nem hiszem, hogy a családom 
veszélyben lenne. 
Sziklay Adrienn 

N E M A Z ELSŐ ESET. Sziklay Adrienn 
pályafutása alatt nem ez az első 
eset, hogy megrongálták az autóját 
a munkája miatt. Körülbelül 3 évvel 
ezelőtt egy hasonló válóperes ügy-
ben szintén a feleséget képviselte. 
Akkor valaki késsel felvágta az a u -
tója kerekét. Erről nem szóltak sen-
kinek. Most a férjével úgy gondol-
ták, hogy a nyilvánossághoz for-
dulnak, mert nem hagyhatják, 
hogy később akár nekik, akár a 
kollégáinak tartania kelljen a ha-
sonló támadásoktól. 

fékből. A nyomozás még tart. Férje 
rögtön lemosatta az autóról a festéket, 
ami lemarta az autó eredeti színét. A 
javítás több mint félmillió forintba is 
kerülhet. 

- Remélem, nem lesz több fenyege-
tőzés. Azt nem hiszem, hogy a csalá-
dom veszélyben lenne. Két gyerme-
kem, egy nagykorú lányom és egy 12 
éves fiam van. A kicsit jobban féltem -
mondta, és azt is hozzátette: a bírósá-
gi folyosón már közölte a férfival, 
hogy a tárgyalások, a tartásdíj nem el-
lene szól, hanem a gyerekek érdeké-
ben történik minden. 

Sziklay Adrienn csak ritkán vállal 
válóperes ügyeket, a gazdasági, mun-
ka- és egészségügyi jog a szakterülete. 
Húsz éve dolgozik ügyvédként, évente 
egyszer-kétszer vállal házasságot fel-
bontó ügyeket: csak akkor, ha ismerő-
sökről van szó, vagy ha valamilyen 
formában érintett az ügyben. 

Kószó Péter: Bokros Lajos 
volt az utolsó csepp 
Huszonegy év után kilépett a Magyar 
Demokrata Fórumból Kószó Péter v á -
sárhelyi alpolgármester, aki azt 
mondja: Bokros Lajos EP-listás jelö-
lésével betelt a pohár. 

SZÖGI ANDREA 
- Erkölcsi döntést hoztam - így kom-
mentálta lapunknak Kószó Péter, Vá-
sárhely alpolgármestere, hogy kilé-
pett a pártból, amelynek ő maga is 
alapítója volt 1988-ban. - A Magyar 
Demokrata Fórum teljesen eltért attól 
az értékrendtől, amelyet magaménak 
vallok - nyilatkozta lapunknak. Sza-
vai szerint Bokros Lajos jelölése az eu-
rópai parlamenti lista élére az utolsó 
cseppet jelentette számára. 

- Bokros személye politikailag és 
emberileg egyaránt vállalhatatlan -
hangsúlyozta a politikus, aki ugyanak-
kor azt is elismerte: több olyan dolog 

is történt az elmúlt időszakban, amely 
elbizonytalanította. Ilyen volt például 
az, hogy a 2006-os országgyűlési vá-
lasztások két fordulója közt az MDF 
miatt nem alakult meg a polgári koalí-
ció. Kószó Péter a párt megyei elnöké-
vel, Grezsa Istvánnal együtt már akkor 
azt mondta lapunknak, fontolgatják, 
hogy kilépjenek, vagy maradjanak. 
Akkor mindketten az utóbbi mellett 
döntöttek. A vásárhelyi alpolgármes-
ter azt is hangsúlyozta: nem akar má-
sik párt tagja lenni. 

Kószó Péter kilépéséről megkérdez-
tük Grezsa Istvánt is, aki lapunk tegna-
pi számában - korábbi párttársához 
hasonlóan - Bokros Lajos jelölését kri-
tizálta. Most azt mondta, sajnálja, de 
megérti Kószó döntését, megyei elnök-
ként és az országos választmány tagja-
ként viszont az ő helyzete bonyolul-
tabb, mint Kószóé. 

• A TÉLISZALÁMIK KÖZÖTT SZÍVESEN ELVESZNÉNEK A Z O K , AKIK KIMONDOTTAN KEDVELIK 

Újra szállít szalámit 
Amerikába a Pick Zrt. 

F o t ó : Segesvári Csaba 
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Egyelőre csak jelképes mennyiséggel, de újra jelen lehet Amerikában az idén 
140 éves Pick Szeged Zrt . A tengerentúlra téliszalámit szállít a szegedi szék-
helyű húsipari óriás. Miért? Egyszerű a válasz: most gyenge a forint, gazda-
ságos az export. Kovács László vezérigazgatót Tokióban értük utol telefonon. 

FEKETE KLÁRA 
Ezen a héten újraindult a Pick Szeged 
Zrt. 2004-ben leállt amerikai exportja. 
A régi partnernek 12 tonna téliszalá-
mit, egyelőre csak jelképes mennyisé-
get szállítanak. 

Az idén 140 éves, öt gyárában 2800, 
Szegeden közel 1500 főt foglalkoztató 
Pick bátorságát a gyenge forint hozta 
meg. Kovács László, a cég elnök-vezér-
igazgatója elmondta: az erős dollár 
miatt megéri Amerikába szállítani. 

TOKIÓBAN A PICK-VEZÉR. Kovács 
Lászlót tegnap Tokióban értük utol 
telefonon, de készségesen válaszolt 
kérdéseinkre. A-kedden elkezdő-
dött 34. FOOD EX nemzetközi élelmi-
szer-ipari kiállításon vesz részt, 
pénteken érkezik vissza Szegedre. A 
világ egyik legnagyobb élelmiszer-
ipari szakvásárától is azt reméli, 
hogy üzleti kapcsolat épülhet ki Ja-
pánnal - mint ahogy arra a Pick 
történetében már volt példa. Az 
amerikai exporttól pedig azt remé-
lik, hogy következő lépésként már 
Mexikóba is vihetnek szalámit. 

Azért is élesztették fel a kapcsolatot a 
régi, tengerentúli partnerrel, mert új 
piacok után kellett nézniük. A tavalyi 
15-16 százalékos növekedés után 

keresve kiderült, ugyanennyi télisza-
lámit exportáltak 5 évvel ezelőtt is. 
Akkor a teljes kivitel néhány tized 
százalékát kitevő tételről beszéltek. A 
kapcsolat egy, a magyarországi hús-
ipari termékeket sújtó amerikai boj-
kott miatt szakadt meg. 2004-ben a 
Pick ártatlan volt, más húskészítmé-
nyek miatt „száműzték" az ő áruját is. 

Üzleti titok a recept 
Nemcsak a Pick 140 éves, hanem a téliszalámi receptje, gyártási folyamata is. 
Üzleti titoknak számít, hogyan készítik ezt a különlegességet, amely újra az 
amerikai családok asztalára kerülhet. A gyártáskor csak magyar alapanyagot 
használhatnak fel, és megvan, hány napig kell érlelni, hogy jellegzetes, penészes 
külsejét megkapja. Tavaly óta van már olyan Pick téliszalámi is, amely földrajzi 
eredetvédett, és dobozos csomagolásban, sorszámozva lehet megvásárolni. Ehhez 
csak a dél-magyarországi régió 4 megyéjéből származó, speciális takarmánnyal 
etetett sertést lehet felhasználni. 

ugyanis 2009-ben. 10 százalék körüli 
mennyiségi visszaesésre számítanak. 

Az amerikai szállítások beindulá-
sától azt várják, hogy évi 50-100 ton-
nás mennyiségben vihetnek téliszalá-
mit a tengerentúlra. „Látunk perspek-
tívát az üzletben" - jelentette ki Ko-
vács László. Hogy ez a mennyiség 
mekkora arányt képvisel az expor-
ton, és az évente előállított összter-
méken belül, arra a vezető nem kí-
vánt válaszolni. 

A Délmagyarország archívumára rá-

Az export leállása azonban nem oko-
zott fejfájást a vezetésnek. Igaz, elis-
merték: nehéz még egyszer visszake-
rülni egy ilyen kényes exportpiacra. 
De ez most, 2009-ben mégis sikerült. 

Az USA-ba való szállításhoz kiemelt 
állat-egészségügyi feltételeknek kell 
megfelelni. A Picknél annak ellenére 
is fenntartották a minőségbiztosítási 
rendszert, hogy abbamaradt a tenge-
rentúli export. Az előírások teljesíté-
sét minden évben amerikai auditor 
vizsgálta. 

Végéhez közelít az egészségügyi vándorlás Szegeden 
Az l-es kórház kiürítésével egy időre 
befejeződtek a szegedi egészségügyi 
intézmények integrációval együtt j á -
ró költözködései. A klinikai központ 
elnöke szerint a befektetések idő-
szaka zajlik, az anyagi megtérülés 
csak később látható. 

TOMBÁCZ RÓBERT 
A 2007 októberében indult integrációs 
folyamatban - amelyben ellátási helye-
ket vontak össze, helyeztek máshová, il-
letve szüntettek meg - több száz ágyat 
és beteget, orvosi eszközöket, műszere-
ket, kórházi és irodai bútorokat mozgat-
tak meg a szakemberek. A költözések 
előtt minden, új helyre kerülő szakellá-
tás körülményein javítottak: a régi-új 
osztályokat, épületrészeket felújították, 
átalakították, gyakran új bútorokat, esz-
közöket is beszereztek, önálló, új klini-
ka is elindult tavaly októberben: a hi-
permodern felszereltségű szegedi arc- és 
állcsontsebészeti klinika a n-es kórház 
egykori nőgyógyászati részlegén kapott 
helyet. A költözködéseket sikerült úgy 
lebonyolítani, hogy közben „nem ve-

szett el ágy", azaz helyhiány miatt nem 
esett el egy ágy után járó finanszírozás-
tól sem a klinikai központ. 

Az úgynevezett telephely-racionali-
zálás eredményeként kiürítették a volt 
l-es kórház leromlott állagú épületét -
amit a tulajdonos önkormányzat ha-

marosan a szomszédos, Pulz utcai 
pszichiátriai rehabilitációs részleggel 
hirdet meg eladásra. 

Egyelőre azonban a befektetések idő-
szaka zajlik, az ésszerűsítés anyagi 
haszna csak később lesz látható - tud-
tuk meg Pál Attilától. A klinikai központ 

elnöke szerint az integrációnak csak 
egyik része a látványos költözködés -
fontosabb, ha a szakemberek minden 
klinikai, kórházi, rendelőintézeti ellátó-
helyen egységes szakmai elvek szerint 
dolgoznak. Ennek kialakítása viszont az 
elnök eddigi tapasztalati szerint az el-

Q A SZEGEDI SZAKELLÁTÁS KÖLTÖZÉSEI 
SZAKELLÁTÁS TÍPUSA ITT VOLT IDE KERÜLT 
szülészet és nőgyógyászat II. k ó r h á z , női klinika női klinika (Semmelweis u . 1 . ) 

fogászat ti. r e n d e l ő i n t é z e t , fogkíinika fogklinika (Tisza lajos k r t . 6 b . ) 

traumatológia II. k ó r h á z , traumatológiai klinika 

(ügyelet, m ű t é t e k , a m b u l a n c i a ) traumatológiai klinika (Semmelweis u . 6 . ) 

m a m m o g r á f i a II. rendelőintézet 1. rendelőintézet (Tisza Lajos k r t . 97.) (szűrés), 

pszichiátriai g o n d o z á s 1. kórház patológiai intézet (Állomás u . 2.) (diagnosztika) 

gyermekgyógyászat „sportorvosi" rendelő, gyermekklinika II. rendelőintézet (Vasas Szent Péter u . 1 - 3 . ) 

arc- és állcsontsebészet f ű i - o r r - g é g é s z e t i klinika, fogklinika „sportorvosi" rendelő (Boldogasszony sgt. 15.) 

gyermekpszichiátria új klinika onkológiai klinika, szemészeti klinika 

onkológia onkológiai klinika, II. k ó r h á z (Korányi fasor 1 0 - 1 2 . ) 

traumatológia ( l á b a d o z ó ) II. k ó r h á z traumatológiai klinika 

n e u r o r e h a b l l i t á d ó 1. kórház neurológiai klinika (Semmelweis u . 6 . ) 

krónikus belgyógyászat 1. kórház II. k ó r h á z 

reumatológiai klinika 1. kórház II. k ó r h á z 

I FORRÁS; DM/DV-GYÍJJTtS DM-6RAFIKA 

múlt másfél évnél hosszabb időt vesz 
igénybe. Sokan vetik fel, hogy az integ-
rációval nem csökkentek jelentősen a 
várólisták: Pál Attila szerint ez az ala-
csony szakorvoslétszámmal magyaráz-
ható, nem függ össze az integrációval. 

EDDIG 4 0 0 MILLIÓ. Nagyjából 400 
millió forintot költött eddig a klini-
kai központ az integrációval járó 
felújítási, átalakítási munkákra, új 
eszközök, bútorok beszerzésére, és 
az l-es kórház kiürítésére - mondta 
el Resch József, a klinikai központ 
gazdasági igazgatója. A Pulz utcai 
pszichiátriai rehabilitációs részleg 
költözködése lesz sokáig az utolsó: 
ha az ingatlanért a várostól kapott 
300 millió forintból felújítják a volt 
nővérszállót, oda költöznek. A fel-
újítás kezdete még kérdéses, vi-
szont 4 hónap alatt be kell fejezni. 
A következő nagyobb költözés csak 
2012-ben, az új klinikai tömb át-
adásávalvárható. 


